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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani a Belügyminisztériumo t
vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Minek köszönhető és várható-e a rendfenntartó szervek részéről olyan magatartás a
Jobbik irányába, amelyet gyakorolnak a hatóságok a többi politikai párttal szemben? ”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek .

Tisztelt Miniszter Úr!

Immáron évek óta tart az a folyamat, hogy a Jobbik- és a párttal szimpatizáló civil szervezete k
által külön-külön vagy akár közösen tartott rendezvényeken folyamatos és legtöbbszö r
indokolatlan a rendőri vegzálás. Ezek a rendezvények általában valamely nemzeti ünnepün k
vagy egyéb történelmi eseményre való megemlékezéseket, koszorúzásokat vagy egyéb
hagyományőrző összejöveteleket jelentenek . Az eseményeken résztvevő békés, büntetlen
előéletű állampolgárokat rendszerint igazoltatják (gyakran többször is), lekamerázzák őket és
egyéb módon zaklatják a jelenlévőket. Ezeken az eseményeken aránytalanul magas a rend őri
jelenlét . Tető től talpig fölszerelt bevetési egységek, mikrobuszokkal, civil ruhás rendőrök,
járőrök stb. Nem igaz, hogy ezek az események kockázatot jelentenek, hiszen általában 50 -
100 fő vesz részt az ilyen vidéki rendezvényeken, ráadásul még soha nem volt egyetlen
jobbikos rendezvényen sem rendbontás .

Amíg a mi általunk szervezett megemlékezéseken lassan már több a rend őr, mint a civil, az
ország számos pontján pedig egyáltalán nem találni rendfenntartó egységeket és folyamatosa k
az idősek és a gyermekek sérelmére elkövetett erőszakos és garázda bűncselekmények .
Teljesen nyilvánvaló, hogy politikai indokokon kívül más nem állhat a háttérben, hiszen a
többi párt vagy a hozzájuk köthető civil szervezetek hasonló rendezvényein szinte egyáltalá n
nincs rendőr, ha pedig van, akkor azért, mert ők kérik. A kérdésem, hogy ez a tendencia
minek köszönhető és várható-e a rendfenntartó szervek részéről olyan magatartás a Jobbi k
irányába, amelyet gyakorolnak a hatóságok a többi politikai párttal szemben ?

Várom megtisztel ő válaszát!
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Budapest, 2011 . április 01 .

Tisztelettel :

Mirkóczki Ádám
Jobbik

2


	page 1
	page 2

